
Notulen IKC Raad De Doornick

Tijdstip: 16 november 2022 19:00 IKC De Doornick
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Berry Mom

Afwezig Sterrin Joosten

1. Opening en vaststellen agenda.
2. Welkom aan Berry
3. Op- en/of aanmerkingen verzonden stukken ( zie bijlagen SOP & schoolgids)
4. Opvangtijden wijzigen naar 8:30-12:30 uur i.p.v. 8.15-12.15 uur.

5. Modelreglement en huishoudelijk reglement oudercommissie, vaststellen en ondertekenen.

(zie bijlage)

6. Opstellen ontwikkelplan KOV

7. Actiepuntenlijst doornemen
8. Jaarplanning doornemen; agendapunten volgende vergadering
9. Rondvraag/ mededelingen

Actielijst Wie Gereed
voor

Stand van zaken werkgroep vaststelling tarieven Ingrid 27-09-2022

1. Opening en vaststellen agenda
Agenda is vastgesteld

2. Welkom aan Berry
Vanaf nu zal Berry deelnemen als waarnemend directeur van de Doornick.

3. Op- en/of aanmerkingen verzonden stukken (SOP & schoolgids)



Op- en/of aanmerkingen zijn besproken en zullen naar Berry worden verstuurd. Berry zal de
wijzigingen verwerken.

4. Opvangtijden wijzigen naar 8:30-12:30 uur i.p.v. 8.15-12.15 uur.
Simone: Vanuit opvang de vraag gekregen of tijd gewijzigd mag worden. Dit komt beter uit met

het eten en de tijd. Simone neemt nog wel opmerking Marieke mee. Gaan peuters met oudere

broertjes en zusjes dan niet standaard te vroeg gebracht worden voor de opvang. Komt hier

volgende vergadering op terug?

5. Modelreglement en huishoudelijk reglement oudercommissie, vaststellen en ondertekenen.

Voorzitter Ingrid ondertekend dit document nadat we alle punten besproken hebben

6. Opstellen ontwikkelplan KOV

Informeren: Voor de zomervakantie is er een audit geweest en daar zijn veel ontwikkelpunten

uitgekomen. Er is nu een basisrooster, nu gaan ze een plan van aanpak ontwikkelen voor

kwaliteit. Beleid op stichting niveau moet uitgewerkt worden. Dagprogramma zal ontwikkeld

worden met structuur. Hieraan zit wet- en regelgeving aan gekoppeld. Zo proberen ze het

aanbod te versterken. Als deze basis staat, dan wordt er gewerkt om de aansluiting naar

groep 1 en 2 te ontwikkelen. Ook in de materialen moet er gekeken worden om dit te

vervangen voor echt materiaal die je op een kinderopvang mag verwachten.

Kwaliteitscheck is door Sardis gedaan in opdracht van de gemeente.

Waarom is dit niet eerder gedaan vraagt Ingrid want dit is niet een nieuw probleem.

Focus is echt op kwaliteit.

Inspectie heeft het niet onvoldoende gekeurd maar om dit te voorkomen willen ze hiermee

aan de slag. Samen met Esther gaat Simone hier aan de slag.

Er zal niet standaard een nieuwe audit gedaan worden maar het zou wel kunnen dat wij dit

zelf willen aanvragen om de kwaliteit wederom te peilen.

Ingrid geeft aan dat het fijn is om te horen dat er nu leiding gegeven wordt aan opvang. We

vinden dit positieve ontwikkelingen.

7. Actiepuntenlijst doornemen
Vanuit de geschillencommissie is er besloten dat de Linge geen fouten heeft gemaakt
We willen graag zicht op het beleidsplan zodat we kunnen zien of dit ook echt aangehouden
wordt
Schoolplan: Meerjarenplan is er gewoon. Jaarplan laten Carolien en Berry vanuit
schoolmonitor zien. Hierin kunnen we zien wat de doelen waren, wat is er bereikt en wat
willen we voor in de toekomst?

8. Rondvraag:
Simone geeft update status nieuwbouw:
Er is akkoord gegaan met de architect door de stuurgroep
Simone kan nog niks hierover zeggen. Deze architect gaat niet van te voren tekenen.
Budget: Dit is besproken door IKC raad
- NPO middelen zijn sowieso voor 1 jaar verlengd.
- De onderverdeling voor NPO middelen e.d. wordt nog aangegeven door Simone of Berry.

Dit volgt.

9. Jaarplanning doornemen; agendapunten volgende vergadering



10. Rondvraag/ mededelingen


